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Referat
Trond Utne, Helseplattformen AS presenterte status, det gjøres tøffe prioriteringer daglig. 

- Det gjøres hele veien endringer og forbedringer for å sikre best mulig pasientsikkerhet, og dette går dessverre på bekostning av tid til 
å jobbe med brukervennlighet. Mulig for lite trykk på det brukere/helsepersonell opplever i det daglige. 

- HP har gjennomført gode tester på hvordan systemet fungerer når systemet brukes rett, men det er dessverre testet for dårlig på 
konsekvenser av/ved «feiltasting». 

- Tillitt til Helseplattformen må forbedres. 
- Per Olav Østbyhaug presenterte status fra St. Olavs hospital. Sykehuset drives, det leveres og de fleste pasientene er fornøyd. Den 
største slitasjen oppleves hos merkantile og leger. Utfordringer og mangel på leveranser har skapt mistillit hos ansatte over tid. 
- Meldinger forsvinner ikke, men legges på ulike arbeidslister. Til nå har det vært svært utfordrende arbeid å få oversikt over
arbeidslistene, og sørge for at alle arbeidslistene følges opp. 
o Særlig røntgen har hatt utfordringer med mottak av henvendelser og svar ut. Det ses bedringer, men daglig drift er redusert og 
systemet krever at oppgaver dobbeltsjekkes. 

- Flere kommuner har god erfaring med HP. 
- Det er nedsatt utviklingsgrupper for å identifisere og prioritere utfordringer i fellesskap, noe som vil være nyttig i det videre 
forbedringsarbeidet.




